
2017-04-11 

Byggnadsnämnden 

 

 

 

Yttrande angående ansökan om rivningslov på Visby Atterdag 6. 

Visby innerstadsförening har till huvudändamål att arbeta för en i vid bemärkelse sund boendemiljö i 

en levande Visby innerstad. I det ingår bland annat att svara på remisser och skapa opinion. 

Föreningen representerar ca 420 hushåll i innerstaden. 

Föreningens styrelse har vid sitt sammanträde den 10 april 2017 uppmärksammat den aktuella 

ansökan om att få riva det lilla reveterade bulhuset på Södertorg. Styrelsen finner det 

anmärkningsvärt att någon idag kan komma på tanken att riva en representant för en sådan omistlig 

byggnadstyp. Föreningen ställde sig vid samrådet bakom den detaljplan för innerstaden som antogs 

2010. Vi konstaterar att planen förbjuder rivning av byggnader med så högt kulturvärde och finner 

det därför synnerligen olyckligt om rivningslov skulle lämnas, inte minst med tanke på respekten för, 

och efterlevnaden av detaljplanen och dess rigorösa skydd för världsarvet. Om rivning medges, hur 

ska Byggnadsnämnden i fortsättningen med trovärdighet kunna hävda bevarandeintressena? Inte 

minst mot bakgrund av den växande irritation som många av våra medlemmar givit uttryck för inför 

regelverket när man ska renovera. 

Styrelsen välkomnar att förändringar sker som ökar Södertorgs förutsättningar för att bidra till en 

levande innerstad men det får inte ske på bekostnad av oersättliga kulturvärden 

Styrelsen för Visby innerstadsförening utgår från att Byggnadsnämnden avslår den aktuella 

ansökan. 
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